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GRUP D’INTERÈS Fisioterapeutes del Maresme 

Núm. d’acta: 10/23 Hora d’inici: 20.30 h Data: 12/12/23 

 
Assistents: 
INTERLOCUTORA  Col. 2181 Ma Carmen Sánchez Mato 
 
MEMBRES 

 Col.2592 Francisco 
Garriga Albarracín 

 Col.10230 Sira del 
Castillo Sáez 

 Col. 12749 Laia 
Alsina Fernández 

  Col. 13247 Pol 
Puigvert Novo 

 Col.  11277 Patricia 
Garriga Hernández  

 
Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior. 
2. Valoració activitat lúdica. 
3. Activitat divulgativa. 
4. Precs, preguntes i temes pendents. 

 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
S’aprova l’acta anterior sense discussions. 
Es realitza reunió en format telemàtic (plataforma Meet). 

 
2. Valoració activitat lúdica 
En relació a l’activitat lúdica proposada des del GI del Maresme, l’Speed Networking, realitzem 
una valoració aportant els aspectes positius i els aspectes a millorar. 

- Punts positius: participants motivats, interessats en formar xarxa, demanda de realització 
amb certa freqüència (semestral), s’han creat sinergies, satisfacció per part del GI de la 
feina realitzada per portar a terme l’activitat, valorada positivament tot i ser pocs 
participants 

- Punts a millorar:  
• La Sira comenta que l’activitat s’ha pogut realitzar gràcies a les persones que 

assisteixen a i les que l’organitzen. Comenta la possibilitat de reconeixement, per part 
del CFC, de les tasques que realitza el GI sense cap compensació econòmica.  
D’altra banda, el pica-pica a càrrec del CFC no va estar facilitat per ell. Es va saber 
que no el podríem fer dins les aules de TecnoCampus pocs dies abans de la 
celebració i, per tant, vam haver de sortir de l’aula al finalitzar l’activitat i anar al bar a 
fer el cafè. 

• En Francesc refereix que està d’acord amb els punts comentats. 
• En Pol està d’acord amb les aportacions dels companys i remarca que l’activitat ha 

estat organitzada pel GI. Afegeix que hagués estat més positiva amb un volum major 
de participants. Proposa contactar amb altres grups d’interès per portar endavant 
altres activitats. 

• La Laia aporta que un dels objectius de l’activitat era una trobada amb fisioterapeutes 
per ampliar la xarxa de contactes i conèixer el circuit per poder derivar a la privada. 
Refereix que l’activitat va ser positiva i que s’hauria de realitzar anualment per anar 
augmentant la xarxa de contactes. 
 

La Sira agraeix a tot el Grup l’acceptació en el canvi d’organització de l’activitat, en darrer 
moment, adaptat al nombre deficitari de participants. 
Tasques a realitzar:  
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Parlar amb l’Anahí, coordinadora dels GI, i comentar la 
proposta de trobada amb la resta de GI. 

Carme 
Sánchez 

Desembre 
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3. Activitat divulgativa 
Respecte de l’activitat divulgativa “Salut a les escoles”, en Francesc exposa que el CFC li va 
enviar correu electrònic oferint la xerrada a l’escola de Vilassar de Mar. Va trigar un dia en 
respondre el correu electrònic i, des del CFC, se li va dir que l’oferta ja se li havia assignat a un 
altre fisioterapeuta. 
Es preguntarà a la persona responsable de les ofertes del programa quin és el circuit que se 
segueix. 
Tasques a realitzar:  
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Consultar circuit respecte les ofertes del programa 
“Salut a les escoles”. 

Carme 
Sánchez 

Gener 

 
4. Precs, preguntes i temes pendents 

- Consultar al CFC l’aforament màxim de les aules de TecnoCampus per poder organitzar 
activitats (possible segona edició de l’Speed Networking. 

- Consultar al CFC el pressupost destinat als GI. Possibilitat de realitzar trobada/sopar amb 
la resta de GI. 

 
Data propera reunió 

El 30/1/2024, a les 20.30 h. 
 
Ma Carmen Sánchez Mato 
Interlocutora 
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